Соглашение о передаче прав и обязанностей по контракту № [•] от [•] года

Agreement on the Transfer of Rights and Obligations under Contract No. [•] dated [•]

года

город [●]

[•],

0

[•] (далее – «Сторона 1»), юридическое лицо по российскому праву, зарегистрированное за основным государственным регистрационным номером (ОГРН): [•], расположенное по адресу: [•], в лице [•], действующем на основании [•], с одной стороны, и

[•](hereinafter "Party 1")a legal entity under Russian law, registered with the main state registration number (OGRN): [•], located at the address: [•], represented [•] acting on the basis of [•], on the one hand, and

- [•] (далее «Сторона 2»), юридическое лицо по российскому праву, зарегистрированное за основным государственным регистрационным номером (ОГРН): [•], расположенное по адресу: [•], в лице [•], действующем на основании [•] с другой стороны, и
- [•] (hereinafter "**Party 2**"), a legal entity under Russian law, registered with the main state registration number (OGRN): [•], located at the address: [•], represented [•] acting on the basis of [•] from the other hand,
- [●] (далее «Сторона 3»), юридическое лицо по российскому праву, зарегистрированное за основным государственным регистрационным номером (ОГРН): [●], расположенное по адресу: [●], в лице [●], действующем на основании [●] с другой стороны, и
- [•] (hereinafter "**Party 3**"), a legal entity under Russian law, registered with the main state registration number (OGRN): [•], located at the address: [•], represented [•] acting on the basis of [•] from the other hand,

далее также совместно именуемые «Стороны», а по отдельности «Сторона» заключили настоящее соглашение (далее – «Соглашение») о передаче прав и обязанностей по контракту № [•] от [•] года (далее – «Контракт») о нижеследующем:

hereinafter also jointly referred to as the "Parties" and individually as the "Party", have entered into this agreement (hereinafter the "Agreement") on the transfer of rights and obligations under contract No. [•] dated [•] (hereinafter the "Contract") as follows:

1. Предмет Соглашения

1. Subject Matter of the Agreement

1.1. Руководствуясь §1 и §2 Главы 24 Гражданского кодекса РФ Стороны договорились, что Сторона 1 передает Стороне 3, а Сторона 3 принимает все права и обязанности Стороны 1 по Контракту.

1.1. Following §1 and §2 of Chapter 24 of the Civil Code of the Russian Federation, the Parties have agreed that Party 1 shall transfer to Party 3, and Party 3 shall accept all rights and obligations of Party 1 under the Contract.

1.2. Стороны договорились, что:

- 1.2. The Parties have agreed that:
- к Стороне 3 переходят права
 Стороны 1 по Контракту в объеме,
 существующем на дату заключения
- Party 3 shall obtain the rights of Party 1 under the Contract to the extent, existing as of the date of

настоящего Соглашения;

б) к Стороне 3 переходят обязательства Стороны 1 по Контракту в объеме, существующем на дату заключения настоящего Соглашения.

Сторона 3 становится стороной Контракта 1.3.

To response of Congressed I Congresse 3 ripos st. 1.4.

вместо Стороны 1 в дату заключения

настоящего Соглашения. В этой связи

права и обязанности Стороны 1 по

Контракту прекращаются в дату

oferamented to Korrpany Cropous 3

offenerica programs, Cropose 1 a terenser

paforaci parti i senimera sacromena

вастиварти Согласичем возваграждения

Braurpagess righted mark a

рубова в систветствии с курсов,

установленным Центральным Бажом РФ

to got more from frauerons

Harronger, Cornamente pery supperca 2.1.

Настоящее Consumers вступает в свор с. 2.2.

Настовире Сигашение подготвенно в 23.

tjer operaturant sceneraper to

carried measurings the entitled to

Сторон, на автонВском и русском изаках. В случае везименямия разветакой

serage protect a periodicatel aspenses.

seption to private make meet

THE RESERVE

Cropen

рестайского правок. Во всем остальном,

что дийно ие предусметрено вастоящем

los servero nunte da marrana

Сигацинами, отношения регуляриется рассийским правом.

-

opening upo thereign cody.

a parameter .

mpran, pr

Market Street

salt developed aux hologens Consumerate.

1.4

2.1.

- this Agreement;
- Party 3 shall obtain the obligations of Party 1 under the Contract to the extent existing as of the date of this Agreement.

Party 3 shall become a party to the

Contract instead of Party 1 on the date of

conclusion of this Agreement. In this

regard, the rights and obligations of Party

 under the Cintract shall crase on the date of conclusion of this Agreemen.

For the transfer by Party 1 to Party 3 of

the rights and obligations under the

Contract, Party 3 shall pay to Party 1.

removemention in the amount of one .

within . business days from the date of

The remuneration shall be paid in RCB in

accordance with the exchange rate,

established by the Control Bank of the Russian Federation on the day of

This Agreement shall be governed by

Russian law. Utdens otherwise expressly, provided by this Agreement, the relations

of the Parties shall be governed by

This Agreement shall come ion face

This Agreement has been prepared in

three original copies; one copy for each

of the Parties, in English and Russian. In case of discrepancies between the

Rossian and English versions, the Rossian

spen in signing by all Furties.

sersion shall perval.

conclusion of this Agreement.

payment, via non-cash transfer.

Final Previous

Rossian law.